


DESIGNART TOKYO 2020
作品征集 Call For Entry
珠澳设计中心将于本年10月23日至11月3日参与日本东京的设计盛事「DESIGNART TOKYO」（http://designart.jp）,现诚邀有意参展的澳门及珠海两地文创企业缴交参展表格，共同参与此设计盛会。
Zhuhai Macau Design Centre will participate in one of the most interesting design event in Tokyo, Japan “DESIGNART TOKYO” from 23 of Oct to 3 of Nov, 2020. We are looking for Macau and Zhuhai creative design companies to join us for this event.
（1）参展范畴：产品设计、时尚设计
Category: Product Design, Fashion Design
（2）参展企业资格：于澳门或珠海注册成立两年以上，从事上述范畴或具相关设计经验的文创企业。
Qualification of participate companies: Must be registered in Macau or Zhuhai 2 years or above, specialize in the above-mentioned category or with experience in related design.
（3）参展作品数量：10件（套）以下
Number of entries: maximum 10 pcs / set 
（4）报名截止日期：2020年5月15日（星期五）
Deadline for application: 15th of May 2020 (Friday).
（5）参展费用：除交通、住宿、膳食外，所有参展费用由珠澳设计中心负责。澳门参展公司（最多二人）交通、住宿由澳门文产基金补贴，膳食自付。珠海参展公司交通、住宿、膳食自付。
Participated fee: All the expenses will be covered by Zhuhai Macau design Centre except transportation, accommodation and food expenses. Transportation and accommodation expenses (except food expenses) of Macau company participants (maximum 2 people) will be sponsored by FIC. Zhuhai participants should be responsible for their own transportation, accommodation and food expenses.
（6）评审：由珠澳设计中心负责，挑选合适公司参展。
Jury: Zhuhai Macau Design Centre had all the rights to select the suitable entries.
（7）结果公布：六月初
Announcement of results: early June.


（8）报名方法：请填妥附件报名表格，连同公司简介、M1或营业执照，于截止报名日期前电邮至： info@zmdesigncentre.com 
Application: Please fill up attached application form, together with Company introduction, M/1 or business license email to: info@zmdesigncentre.com before deadline.
（9） 本章程如有修改，恕不另行通知。
No further notice if any changes for the regulation.
（10）珠澳设计中心拥有最终解释权及最终裁决权。
Zhuhai Macau Design Centre reserves right of interpretation and final jurisdiction of rules of this event.
（11）查询：电邮至 info@zmdesigncentre.com
Enquiry：please email to info@zmdesigncentre.com
DESIGNART TOKYO 2020
参展报名表 Application Form
	1
	公司名称：（中文）

	
	Company name:（ENG）



	2
	公司联络：（中文地址）

	
	Company info:（ENG address）

	
	（电话 / Tel）

	
	（电邮 / Email）

	
	（网页 / Website）

	3
	公司介绍：（中文字300字以内）






	
	Company intro:（ENG）









	


	参展作品介绍
Introduction of works
	

	1、
	图片images    
（另请提供2MB以内的JPEG附件/Please attached images in JPEG no larger than 2MB.）


	作品介绍（请以中文及英文填写）
Concept of works (Both in CHI and ENG)

	2、
	

	

	3
	

	

	4
	

	

	5
	

	

	6
	

	

	7
	
	

	8
	
	

	9
	
	

	10
	
	


备注：可自行增加栏位，最多缴交十件（套）展品
Remark: Please add more columns if need, maximum 10 pcs / set of works.
本公司同意及接受珠澳设计中心的决定为最终决定。
We accept any decisions made by Zhuhai Macau Design Centre is final.

	


公司签署及盖章
Company Chop and signature
日期／Date：
image1.jpeg
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ZHUHAI MACAU DESIGN CENTRE

PECAESHREMEMNXEFRERI1663STRBHROKRE2-131 A
F12-F13 No. 1663 Yinwan Road Wanzai, Xiangzhou District, Zhuhai Tower. Zhuhai, Guangdong, China.

T (756) 811 6109  www.zmdesigncentre.com




